
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 29.07.2011, ora 12,00 în cadrul şedinţei  ordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnă consilier, domnilor consilieri,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 27 de consilieri judeţeni.   
Lipsesc  motivat:  domnul  consilier  Cojocariu  Ioan,  domnul  consilier  Roşeţi 

Gheorghe şi domnul consilier Georgevici Iulian.
Se supune la vot motivarea  domnului consilier Cojocariu Ioan, domnului consilier 

Roşeţi Gheorghe şi a domnului consilier Georgevici Iulian. Se aprobă în unanimitate.
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.362/22.07.2011, comunicată domnilor 

consilieri  în  scris  prin  adresa  nr.IV/8885/25.07.2011,  potrivit  art.94  alin.1  din  Legea 
nr.215/2001 a administraţiei  publice locale, republicată, cu modificările şi  completările 
ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/8884/25.07.2011 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor 
prin publicare în Ziarul „Jurnal de Caraş-Severin” din data de 23.07.2011.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă ca invitaţi: domnul prefect Octavian Ţunea, domnul senator Pavel Bălan, 

domnul  deputat  Gheorghe  Hogea,  reprezentanţi  ai  instituţiilor  publice,  precum  şi 
reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Din  partea  mass-mediei  participă  reprezentanţi  ai  Ziarului  “Jurnal  de  Caraş-
Severin”,  „BANAT TV”,  „Radio  Reşiţa”,  Radio  România  Actualităţi,  TVR Timişoara,  
AGERPRES,  Publicaţia „Argument”, Antena 1.

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect  de  hotărâre  privind  rectificarea  bugetului  propriu  al  judeţului  Caraş-

Severin, pe anul 2011. 
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr. 

8/29.01.2011,  privind  aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi  cheltuieli  a  instituţiilor  şi 
serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, pe 
anul 2011, modificată şi completată.

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al 
judeţului Caraş-Severin şi al contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor 
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publice  şi  activităţilor  finanţate  integral  sau  parţial  din  venituri  proprii,  la  data  de 
30.06.2011.

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului  judeţului 
Caraş-Severin din  credite interne, la data de 30.06.2011.

5.Proiect de hotărâre privind defalcarea sumei de 2.370.820 lei prevăzută în bugetul 
propriu al Judeţului Caraş-Severin la cap.67 „Cultură, recreere şi religie”, pe domenii de 
intervenţie (finanţare), pe anul 2011.

6.Proiect  de hotărâre privind solicitarea transmiterii unor imobile aflate în domeniul 
public  al  statului  şi  administrarea  Ministerului  Educaţiei,  Cercetării,  Tineretului  şi 
Sportului  prin  Direcţia  Judeţeană  pentru  Tineret  şi  Sport  Caraş-Severin,  aflat  în 
proprietatea  publică  a  judeţului  Caraş-Severin  şi  administrarea  Consiliului  Judeţean 
Caraş-Severin.

7.Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Fundaţiei Humanitas Pro 
Deo a imobilului situat în localitatea Oţelu Roşu, str. Republicii, nr.62-64, judeţul Caraş-
Severin, în vederea înfiinţării unui centru pentru persoane vârstnice.

8.Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Fundaţiei Humanitas Pro 
Deo a  imobilului  situat  în  localitatea  Reşiţa,  Aleea  Teilor,  nr.27,  ap.2,  judeţul  Caraş-
Severin, aflat în proprietatea publică a Judeţului Caraş-Severin şi administrarea Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin.

9.Proiect de hotărâre privind transmiterea dreptului de proprietate  a obiectivului de 
investiţie ”Alimentare  cu apă a localităţilor Fîrliug, Scăiuş şi  Dezeşti,  comuna Fîrliug, 
judeţul  Caraş-Severin” din domeniul  public al  judeţului  Caraş-Severin şi  administrarea 
Consiliului  Local  Fîrliug,  în  domeniul  public  al  comunei  Fîrliug  şi  administrarea 
Consiliului Local Fîrliug.

10. Proiect de hotărâre privind transmiterea dreptului de proprietate  a obiectivului 
de investiţie  „Alimentare cu apă  a localităţilor  Ticvaniu Mare şi Ticvaniu Mic, comuna 
Ticvaniu Mare, judeţul Caraş-Severin” din domeniul public al judeţului Caraş-Severin şi 
administrarea Consiliului Local Ticvaniu Mare în domeniul public al comunei Ticvaniu 
Mare şi  administrarea Consiliului Local Ticvaniu Mare.

11.Proiect  de  hotărâre  privind  iniţiativa  preluări  în  administrarea  directă  a 
Consiliului Judeţean Caraş-Severin  a licenţei de exploatare  a calcarului  industrial din 
perimetrul Ocna de Fier.

12.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.97/2010 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcţiei de 
Administrare a Domeniului Public si Privat a Judeţului Caraş-Severin, cu modificările si 
completările ulterioare.

13.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  organigramei  şi  statului  de  funcţii  la 
Biblioteca Judeţeană „Paul Iorgovici”.

14.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.40/31.03.2009 privind arondarea unităţilor administrativ teritoriale la serviciile 
publice comunitare locale de evidenţă a persoanelor din judeţul Caraş-Severin.
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15.Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de şcolarizare pe anul şcolar 2011-
2012 la Şcoala Populară de Arte şi Meserii „Ion Românu”.

16.Proiect de hotărâre privind aprobarea deplasării copilului TOT Vasile-Andrei în 
localitatea Huesca strada Zacarias Martinez, nr.2,2B, în perioada 15 iulie-15 septembrie 
2011.

17.Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de analiză şi acoperire a riscurilor 
al judeţului Caraş-Severin. 

18.Proiect de hotărâre privind conducerea şi coordonarea activităţii de prevenire şi 
intervenţie pentru combaterea poleiului şi înzăpezirii pe drumurile judeţene şi comunale 
ale  judeţului  Caraş-Severin,  de  către  Direcţia  de Administrare  a  Domeniului  Public  şi 
Privat a Judeţului Caraş-Severin.

19.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  şi  completarea  Hotărârii  Consiliului 
Judeţean nr.88/2009 privind aprobarea  Actului Constitutiv  şi al Statutului „CLUBULUI 
SPORTIV  CARAŞ-SEVERIN”,  cu  rang  de  asociaţie,  cu  modificările  şi  completările 
ulterioare.

20.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  şi  completarea  anexei  Hotărârii 
Consiliului  Judeţean  nr.77/2004  privind  aprobarea  componenţei  Consiliului  de 
Administraţiei  al Bibliotecii  Judeţene „Paul Iorgovici”, cu modificările şi  completările 
ulterioare.

21.Raport privind activitatea desfăşurată de Şcoala Populară de Arte şi Meserii „Ion 
Românu” Reşiţa.

22.Informare  asupra  activităţii  Centrului  Judeţean  pentru  Conservarea  şi 
Promovarea Culturii Tradiţionale Caraş-Severin, în perioada 1 ianuarie -30 iunie 2011.

23. Informare cu privire la modul de soluţionare al petiţiilor în semestrul I/2011.
24.Informare  privind deplasarea la Vrsac, Republica Serbia, în perioada 15-16 iunie 

2011.
25.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-

Severin la o reuniune de lucru ce a avut loc la Perugia, Italia, în perioada 14-17 iunie 
2011.

26.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la vizita de studiu care a avut loc în Italia, în perioada 09-17 iulie 2011, în cadrul 
proiectului „Telemunca: Oportunitate de revalorizare a zonelor rurale”.

27.Informare privind participarea unui delegat al Consiliului Judeţean Caraş-Severin 
la evenimentul  organizat  de Uniunea Teatrelor de Amatori  a Românilor din Voivodina, 
ce avut loc la Alibunar, Serbia, în perioada  21-23 mai 2011.

28.Întrebări. Interpelări.
Se  intonează imnul  naţional. 

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Data de 29 iulie a fost proclamată „Ziua 
Imnului Naţional al României”. „Deşteaptă-te române” a fost cântat pentru prima dată în 
Parcul  Zăvoi  din  Râmnicu  Vâlcea.  Ca  un  superb  capriciu  al  destinului,  „Deşteaptă-te 
române” devine imnul naţional pe 24 ianuarie 1990, la data la care paşoptiştii în 1859 la 
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11 ani după revoluţie făureau unirea principatelor. „Deşteaptă-te române” conţine în el 
aceea sintagmă „baion” din greaca veche „acum ori niciodată”. Acest „acum ori niciodată” 
pe  care  îl  conţine  şi  marseieza,  îl  conţine  şi  Inno  di  Mameli,  imnul  Italiei  Mari. 
„Deşteaptă-te române”, imnul nostru naţional este cel mai frumos cântec scris vreodată de 
români pentru români. 

Doamnelor  şi  domnilor,  o  să  încep prin  a  face  o  declaraţie.  Îl  întreb  public  pe 
domnul George Maior, şeful SRI-ului, dacă la secţia din Reşiţa există o delapidare şi dacă 
există, la ce sumă se ridică şi cine sunt responsabilii? Îl întreb public pe domnul George 
Maior, şeful SRI-ului, dacă ştie că oameni politici importanţi din Caraş-Severin declară că 
se bucură de protecţia SRI-ului şi a unor oameni din SRI. Îi solicit să-mi dea acest răspuns. 
O fac public aici, la începutul şedinţei Consiliului Judeţean, pentru că e vorba de banul 
public şi cred că avem dreptul să ştim aceste lucruri. 

Propun ca pe ordinea de zi să includem şi următoarele puncte: „Proiect de hotărâre 
pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.90/08.04.2011 privind 
aprobarea organigramei şi statelor de funcţii ale Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Caraş-Severin; Proiect de hotărâre privind solicitarea transmiterii unui 
imobil  –  „Casa  de  Cultură”  –  din  domeniul  public  al  statului  şi  din  administrarea 
Ministerului  Finanţelor  Publice  prin  Agenţia  Naţională  de  Administrare  Fiscală,  în 
domeniul public al judeţului Caraş-Severin şi în administrarea Consiliului Judeţean Caraş-
Severin; Proiect de hotărâre privind alegerea vicepreşedintelui Consiliului Judeţean Caraş-
Severin; Raport privind modul de soluţionare al sesizărilor adresate Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin de către unii angajaţi ai Teatrului de Vest Reşiţa”. Cine este pentru această 
completare? Se aprobă în unanimitate.  Deci  aprobăm ordinea de zi în această variantă 
completată.

*
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Vă propun să începem această şedinţă cu 

alegerea vicepreşedintelui Consiliului Judeţean. Vă rog să faceţi propuneri în acest sens.
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Domnule  preşedinte,  din  partea 

Grupului Partidului Democrat Liberal al consilierilor judeţeni, vă propunem pentru funcţia 
de vicepreşedinte pe colegul nostru Ristache Costinel Daniel.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Aceasta  este  propunerea  grupului  de 
consilieri ai Partidului Democrat Liberal. Dacă sunt şi alte propuneri? Dacă nu sunt, vă rog 
să întocmiţi buletinele de vot, fără ca domnul Ristache să participe la numărarea voturilor, 
chiar dacă face parte din Comisia de numărarea voturilor. 

Vă rog să începem procedura de vot. Domnul Ghiorghioni conduce procedura de 
vot.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Domnul Avram.
Se trece la vot în ordinea strigării. 

*

Se trece la discutarea punctului introdus în procedură de urgenţă şi anume:
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Proiect de hotărâre privind alegerea vicepreşedintelui Consiliului Judeţean Caraş-
Severin

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Hotărâre  privind  alegerea  domnului 
Ristache  Costinel  în  funcţia  de  vicepreşedinte  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin.  

Articolul  1 – Se alege domnul  Ristache Costinel  în funcţia  de vicepreşedinte  al 
Consiliului  Judeţean Caraş-Severin cu 22 de voturi „pentru”, 5 voturi „contra” şi un vot 
„anulat”. Cine este pentru? Abţineri? Împotriviri? Nu există. 

Art.2 - Domnul Ristache îşi păstrează calitatea de consilier judeţean. Supun la vot 
art.2  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în 
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
Domnul  Ristache este noul vicepreşedinte  al Consiliului  Judeţean Caraş-Severin, 

începând cu data de 8.08.2011. (aplauze)
Vă propun să începem ordinea de zi iniţială. Procesul-verbal al şedinţei din 21 iunie, 

domnul Imbrescu. 
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Dacă la procesul-verbal din 21.06.2011 

care îl aveţi în mapă sunt obiecţii, observaţii? Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Se aprobă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect  de  hotărâre  privind  rectificarea  bugetului  propriu  al  judeţului  Caraş-

Severin, pe anul 2011. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de a transfera 3,5 miliarde de lei 

pe Capitolul 67 „Cultură, recreere şi religie”, datorită faptului că nu putem cheltui această 
sumă pe capitolele iniţiale care au fost afectate de această alocare. E în interiorul sumei 
bugetului propriu o asemenea reaşezare naturală. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.
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*
Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr. 

8/29.01.2011,  privind  aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi  cheltuieli  a  instituţiilor  şi 
serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, pe 
anul 2011, modificată şi completată.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Pe cale de consecinţă, sunt două hotărâri 
de consiliu care se fac trimestrial conform noilor instrucţiuni şi prevederi legale care ne 
vin  de  la  Ministerul  de  Finanţe.  Trimestrial  trebuie  să  aprobăm contul  de  execuţie  al 
bugetului propriu şi contul de execuţie al bugetului judeţului Caraş-Severin din credite 
interne, primul la punctul 3, al doilea la punctul 4. Repet, este o activitate uzuală. Dacă 
aici sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al 

judeţului Caraş-Severin şi al contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor 
publice  şi  activităţilor  finanţate  integral  sau  parţial  din  venituri  proprii,  la  data  de 
30.06.2011.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Acelaşi lucru pentru contul de execuţie al 
bugetului centralizat al instituţiilor publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial din 
venituri proprii.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului  judeţului 

Caraş-Severin din  credite interne, la data de 30.06.2011.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este 

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect de hotărâre privind defalcarea sumei de 2.370.820 lei prevăzută în bugetul 

propriu al Judeţului Caraş-Severin la cap.67 „Cultură, recreere şi religie”, pe domenii de 
intervenţie (finanţare), pe anul 2011.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  O  consecinţă  a  punctului  2  pentru 
Capitolul „Cultură, recreere şi religie”. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect   de  hotărâre   privind  solicitarea  transmiterii  unor  imobile  aflate  în 

domeniul  public   al  statului  şi  administrarea   Ministerului   Educaţiei,  Cercetării, 
Tineretului şi Sportului  prin Direcţia  Judeţeană pentru Tineret şi Sport  Caraş-Severin, în 
domeniul public al judeţului Caraş-Severin şi administrarea  Consiliului Judeţean  Caraş-
Severin.
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Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  E  vorba  de  4  tabere  pe  care  conform 
procesului  de  descentralizare  pe  care  guvernul  l-a  iniţiat,  le  putem  prelua  la  nivelul 
Consiliului Judeţean. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Fundaţiei Humanitas Pro 

Deo a imobilului situat în localitatea Oţelu Roşu, str. Republicii, nr.62-64, judeţul Caraş-
Severin, aflat în proprietatea publică a judeţului Caraş-Severin şi administrarea Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Noi am dat în folosinţă pentru o perioadă 
de 3 ani. Mă rog, e o colaborare mai veche cu Fundaţia Humanitas Pro Deo, dar pentru ca 
ei să poată să facă anumite investiţii din fonduri externe, din câte înţeleg eu, solicită darea 
în folosinţă pentru 25 de ani. Oricum e o importantă activitate socială pe care o desfăşoară. 
Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

8



Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect de hotărâre  privind  darea în folosinţă gratuită Fundaţiei Humanitas Pro 

Deo a  imobilului  situat  în  localitatea  Reşiţa,  Aleea  Teilor,  nr.27,  ap.2,  judeţul  Caraş-
Severin, aflat în proprietatea publică a judeţului Caraş-Severin şi administrarea Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Acelaşi lucru pentru un apartament care îl 
au în Reşiţa, pe Aleea Teilor şi pe care l-am dat pentru 3 ani. Aceeaşi Fundaţie Humanitas 
Pro Deo doreşte să-l ia pentru 25 de ani pentru a putea investi în el. Dacă sunt observaţii?  
Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

Apropo de acţiuni similare, vă informez că luni, printr-un ordin al ministrului Igaş 
vor fi alocate Reşiţei, 15 miliarde de lei pentru reabilitarea sistemului de termoficare. Pot 
să vă spun că domnul Marinescu de când a fost investit ca director al CET-ului, face o 
treabă destul de bună şi aş spune responsabilă, în nişte condiţii foarte grele. Sperăm că este 
prima  alocare  de  acest  gen.  După  rectificarea  de  buget  vom  mai  aduce  bani  pentru 
termoficarea  Reşiţei.  De  altfel  am anunţat  presa,  domnul  ministru  Igaş  va  veni  zilele 
viitoare în Caraş-Severin pentru a stabili unde amplasăm substaţia SMURD, la Reşiţa sau 
la  Caransebeş,  urmând  să  beneficiem  de  asemenea  servicii.  Tot  în  această  idee, 
reprezentanţi ai Consiliului Judeţean sunt astăzi la Timişoara pentru a recepţiona primele 
două salvări,  primele două autoutilitare de acest gen, din cele 10 care vin pe finanţare 
europeană,  dintr-un  program  pe  care  l-am  câştigat  de  peste  1  milion  de  euro.  O  să 
prezentăm aceste autoutilitare zilele viitoare şi la Reşiţa. 

*
Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume:
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9.Proiect de hotărâre privind transmiterea dreptului de proprietate  a obiectivului de 
investiţie  ”Alimentare cu apă a localităţilor Fîrliug, Scăiuş şi Dezeşti, comuna Fîrliug, 
judeţul  Caraş-Severin” din domeniul  public al  judeţului  Caraş-Severin şi  administrarea 
Consiliului  Local  Fîrliug,  în  domeniul  public  al  comunei  Fîrliug  şi  administrarea 
Consiliului Local Fîrliug.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Punctele 9 şi 10 sunt iarăşi nişte hotărâri de 
procedură. Atunci când derulăm o investiţie pe fonduri europene sau când aceste comune 
derulează investiţii pe fonduri europene, trebuie să treacă obiectivul respectiv în domeniul 
public al judeţului Caraş-Severin, după terminarea finanţării, darea în funcţie a investiţiei, 
ele revin în domeniul public al comunei respective. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume:
10. Proiect de hotărâre privind transmiterea dreptului de proprietate  a obiectivului 

de investiţie  „Alimentare cu apă  a localităţilor  Ticvaniu Mare şi Ticvaniu Mic, comuna 
Ticvaniu Mare, judeţul Caraş-Severin” din domeniul public al judeţului Caraş-Severin şi 
administrarea Consiliului Local Ticvaniu Mare în domeniul public al comunei Ticvaniu 
Mare şi  administrarea Consiliului Local Ticvaniu Mare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Acelaşi lucru pentru Ticvaniu Mare.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect  de  hotărâre  privind  iniţiativa  preluări  în  administrarea  directă  a 

Consiliului  Judeţean Caraş-Severin a  licenţei  de exploatare a  calcarului   industrial  din 
perimetrul Ocna de Fier.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E o resursă naturală a judeţului şi aşa cum 
s-a mai întâmplat şi în alte cazuri, Consiliul Judeţean face diligenţele pe lângă Agenţia 
Naţională a Resurselor Minerale să obţină această licenţă. Dacă aici aveţi observaţii? Nu 
sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume:
12.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr.97/2010 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcţiei de 
Administrare a Domeniului Public si Privat a Judeţului Caraş-Severin, cu modificările si 
completările ulterioare.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: E vorba de ridicarea în grad a 15 funcţii 
din această direcţie. Colegi de-ai noştri mai tineri îndeplinesc condiţiile pentru a primi o 
încadrare mai bună.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume:
13.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  organigramei  şi  statului  de  funcţii  la 

Biblioteca Judeţeană „Paul Iorgovici”.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Acelaşi lucru referitor la upgradarea unor 

posturi  pentru  Biblioteca  Judeţeană  „Paul  Iorgovici”,  5  posturi  din  câte  înţeleg. 
Observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume:
14.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr.40/31.03.2009 privind arondarea unităţilor administrativ teritoriale la serviciile 
publice comunitare locale de evidenţă a persoanelor din judeţul Caraş-Severin.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: După derularea unei întregi telenovele între 
Caransebeş şi Bucoşniţa, Bucoşniţa şi-a făcut serviciu propriu de eliberare a actelor pentru 
evidenţa populaţiei. Prin această hotărâre noi luăm act, aprobăm, în condiţiile în care avem 
aprobarea de la Agenţia Naţională a Funcţionarilor Publici sau de unde se primeşte. Sigur, 
încurajăm ca toate comunele să aibă un asemenea serviciu, pentru că e normal ca la nivelul 
comunei să se rezolve această problemă importantă pentru locuitori. Observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume:
15.Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de şcolarizare pe anul şcolar 2011-

2012 la Şcoala Populară de Arte şi Meserii „Ion Românu”.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Dacă  aveţi  observaţii  vis-a-vis  de  o 

hotărâre pe care o dăm anual, nu? Domnul Imbrescu.
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Da.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este 

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 16 al ordinii de zi şi anume:
16.Proiect de hotărâre privind aprobarea deplasării copilului TOT Vasile-Andrei în 

localitatea  Huesca  strada  Zacarias  Martinez,  nr.2,  2B,  Spania,  în  perioada  15 iulie-15 
septembrie 2011.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Consiliul Judeţean are această obligaţie, 
noi fiind practic tutorele. Avem această obligaţie de a aproba printr-o hotărâre deplasarea 
copilului. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 17 al ordinii de zi şi anume:
17.Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de analiză şi acoperire a riscurilor 

al judeţului Caraş-Severin. 
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: E o hotărâre pe care o solicită Ministerul 

Dezvoltării,  mai  nou,  în  legătură  cu  potenţialele  riscuri  care  există  în  judeţ,  riscuri  la 
seisme în principal, calamităţi. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 18 al ordinii de zi şi anume:
18.Proiect de hotărâre privind conducerea şi coordonarea activităţii de prevenire şi 

intervenţie pentru combaterea poleiului şi înzăpezirii pe drumurile judeţene şi comunale 
ale  judeţului  Caraş-Severin,  de  către  Direcţia  de Administrare  a  Domeniului  Public  şi 
Privat a Judeţului Caraş-Severin.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Practic prin această hotărâre îi conferim 
Direcţiei  de  Administrare  a  Patrimoniului,  aceste  atribuţii  şi  responsabilităţi.  E  un act 
birocratic necesar. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
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Pct.19:
Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.88/2009 privind aprobarea  Actului Constitutiv şi al Statutului „CLUBULUI SPORTIV 
CARAŞ-SEVERIN”, cu rang de asociaţie, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Proiect de hotărâre pentru modificarea şi 
completarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr.88/2009  privind  aprobarea   Actului 
Constitutiv  şi  al  Statutului  „CLUBULUI  SPORTIV  CARAŞ-SEVERIN”,  cu  rang  de 
asociaţie, cu modificările şi completările ulterioare. Intrăm la vot deja? Bine.

Mai avem câteva hotărâri care nu presupun vot secret.
Din hotărârile incluse în procedură de urgenţă:
Proiectul  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin  nr.90/08.04.2011  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statelor  de  funcţii  ale 
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin.

De ce o introducem în procedură de urgenţă?  Pentru că a venit târziu aprobarea 
pentru  upgradarea  funcţiilor  respective,  de  la  Bucureşti.  Dar  cred  că  este  anormal,  ca 
angajaţii în condiţiile în care îi plătim atât de prost, să piardă o lună de salariu mărit când 
beneficiază de asta. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Proiect de hotărâre privind solicitarea transmiterii unui imobil – „Casa de Cultură” – 

din domeniul public al statului şi din administrarea Ministerului Finanţelor Publice prin 
Agenţia Naţională de Administrare Fiscală, în domeniul public al judeţului Caraş-Severin 
şi în administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  O  asemenea  hotărâre  a  existat  la  un 
moment dat atunci când ne-am pus problema să compensăm datoriile UCMR-ului prin 
Ministerul de Finanţe cu aprobarea Ministerului Administraţiei şi Internelor. Trebuie să 
reactualizăm această hotărâre. Dacă aveţi aici observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

15



Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Raportul îl discutăm după vot.

Acum avem două hotărâri la care va trebui să dăm un vot secret pentru că e vorba 
de persoană şi anume: 

19.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  şi  completarea  Hotărârii  Consiliului 
Judeţean nr.88/2009 privind aprobarea  Actului Constitutiv şi al Statutului „CLUBULUI 
SPORTIV  CARAŞ-SEVERIN”,  cu  rang  de  asociaţie,  cu  modificările  şi  completările 
ulterioare.

Datorită demisiei domnului Cotelici, el trebuie înlocuit şi vi-l propunem pe domnul 
Cristian Angyal. E neretribuită chestia aceasta? Da.

20.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  şi  completarea  anexei  Hotărârii 
Consiliului  Judeţean  nr.77/2004  privind  aprobarea  componenţei  Consiliului  de 
Administraţiei  al Bibliotecii  Judeţene „Paul Iorgovici”, cu modificările şi  completările 
ulterioare.

La Biblioteca Judeţeană, din Consiliul de Administraţie a plecat doamna contabil 
şef, a ieşit la pensie. Biblioteca ne propune să o înlocuim pe doamna contabil cu doamna 
Victoriţa Apolzan. Dacă aveţi alte propuneri în acest sens? Nu sunt. Atunci eu vă propun 
să completaţi  buletinele de vot cu cele două nume. Domnul Ghiorghioni conform unei 
tradiţii de acum împământenite, va conduce votul.

Vreau să mai fac o observaţie! Am prezentat într-o conferinţă de presă, faptul că o 
firmă din Elveţia doreşte să investească 220 de milioane de euro la Reşiţa. Sigur că, spre 
exemplu firma aceasta face acelaşi lucru la Leipzig. La Leipzig însă, nu cred că există  
atâta  acurateţe  jurnalistică  cum  există  în  Caraş-Severin,  unde  angajaţii  unor  birouri 
parlamentare în independenţa lor politică totală scriu în anumite ediţii on-line a unui ziar.

 Am aici, dacă vă interesează, declaraţia olografă a patronului firmei din Elveţia, 
care este şi patronul firmei din Oţelu Roşu. Aşa cum printr-o firmă similară la Leipzig 
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gestionează o industrie întreagă de prelucrare a deşeurilor, aşa încearcă printr-o firmă care 
se află în Oţelu Roşu, al cărui proprietar este tot el, să facă acelaşi lucru. Spun aceste 
lucruri nu pentru că ar fi importantă ediţia on-line, dar pentru că nu vreau ca încă odată 
printr-o asemenea abordare, să exonerăm de responsabilitate Consiliul Local al Reşiţei, în 
legătură cu potenţiala pierdere a unei alte investiţii, cum s-a mai întâmplat. Adică n-are 
rost  să fabricăm tot  felul  de zvonuri.  Cine doreşte  poate să vadă declaraţia olografă  a 
patronului acestei firme. Nu ne foloseşte sub nici o formă asemenea abordări! Sigur, îmi 
pare rău că nu este Reşiţa în stare să-şi aducă investitorii. Sau dacă ei vin, de cele mai  
multe  ori  pleacă,  aşa cum s-a întâmplat  ani  de zile.  A fost  o  paranteză,  dar  vă stă  la 
dispoziţie declaraţia, dacă doriţi. Domnul Ghiorghioni.

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Mulţumesc,  domnule  preşedinte. 
Domnul Avram.

Se trece la vot în ordinea strigării.
*

Se trece la punctul 20 al ordinii de zi şi anume:
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Proiect de hotărâre pentru modificarea şi 

completarea  anexei  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr.77/2004  privind  aprobarea 
componenţei  Consiliului  de Administraţiei  al  Bibliotecii  Judeţene  „Paul  Iorgovici”,  cu 
modificările şi completările ulterioare.

Doamna Victoriţa Apolzan a obţinut 28 de voturi „pentru” şi nici un vot contra. 
Aşadar cu această completare, supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? 

Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la punctul 19 al ordinii de zi şi anume:
19.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  şi  completarea  Hotărârii  Consiliului 

Judeţean nr.88/2009 privind aprobarea  Actului Constitutiv  şi al Statutului „CLUBULUI 
SPORTIV  CARAŞ-SEVERIN”,  cu  rang  de  asociaţie,  cu  modificările  şi  completările 
ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În cazul „Clubului Sportiv Caraş-Severin”, 
domnul Angyal Cristian a obţinut tot 28 de voturi „pentru” şi nici un vot împotrivă. În 
acest context, supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea  punctelor 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28 ale ordinii de zi şi 

anume:
21.Raport privind activitatea desfăşurată de Şcoala Populară de Arte şi Meserii „Ion 

Românu” Reşiţa.
22.Informare  asupra  activităţii  Centrului  Judeţean  pentru  Conservarea  şi 

Promovarea Culturii Tradiţionale Caraş-Severin, în perioada 1 ianuarie -30 iunie 2011.
23. Informare cu privire la modul de soluţionare al petiţiilor în semestrul I/2011.
24.Informare  privind deplasarea la Vrsac, Republica Serbia, în perioada 15-16 iunie 

2011.
25.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-

Severin la o reuniune de lucru ce a avut loc la Perugia, Italia, în perioada 14-17 iunie 
2011.

26.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la vizita de studiu care a avut loc în Italia, în perioada 09-17 iulie 2011, în cadrul 
proiectului „Telemunca: Oportunitate de revalorizare a zonelor rurale”.

27.Informare privind participarea unui delegat al Consiliului Judeţean Caraş-Severin 
la evenimentul  organizat  de Uniunea Teatrelor de Amatori  a Românilor din Voivodina, 
ce avut loc la Alibunar, Serbia, în perioada  21-23 mai 2011.

28.Întrebări. Interpelări.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă la aceste puncte ale ordinii de zi aveţi 

observaţii, interpelări? Domnul Hari. 
Domnul consilier  Cotarcea Haralambie: Pe domnul prefect vreau să-l rog ceva. 

Domnule prefect, vă spun o situaţie care e destul de gravă şi nu e numai la noi, ci şi în ţară. 
Am ajuns noi să nu mai primim medicamentele pe care le prevede legea. Şi pe timpul lui 
Ceauşescu, cât a fost de dictator, acest lucru s-a respectat şi ce bine era! Când ieşim afară 
din această sală şi întoarcem ochii, tot ce se vede s-a făcut cu oamenii aceştia care sunt de  
vârsta  a  treia  şi  aceştia  acum  să  fie  neglijaţi  pentru  că  nu  sunt  bani.  Dar  pentru 
revoluţionari sunt bani? Să consume 100 de milioane de euro pe an pentru ei şi nu se dă 
bani pentru treaba asta? Vă spun această chestiune în cunoştinţă de cauză. Dat fiind faptul 
că am fost preşedinte la comisia comună a celor două camere a revoluţionarilor, eu cu 
Dide, unul tot de la PD şi eu eram la PRM atunci. Noi organizam tot, le dădeam insigne, le 
dădeam bilete, am avut grijă de ei ca de copii. Ăştia nu ne mai dau acum nimic. Acum 
spun că nu sunt bani pentru diabet, pentru cei care sunt bolnavi de cancer etc. Înainte pe 
două plase din acestea plăteam 5 milioane şi acum am plătit 4 milioane şi 800 pe un pumn 
de medicamente. Ca mine sunt mulţi şi situaţia este destul de gravă. De aia spun, ar trebui  
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vorbit cu cei de la guvern să aibă curajul, ai noştri care sunt acolo. Vorbesc de Duţă care 
este la Casa Naţională de Sănătate. Nu am treabă cu ministrul sănătăţii. După ce că mai 
plătesc şi din pensie, că m-a pus acum să mai dau 5% din pensie, după ce plătesc şi eu ca 
toată lumea, de la cel mai mic la cel mai mare, nu ne dă nici medicamentele. Ne lasă să 
murim. Nu mai muriţi, fiţi buni, stăm toţi aici, nu muriţi fraţilor! Să spună şi colegii mei,  
ceilalţi,  dacă  nu  spun  adevărul  în  această  chestiune.  Pentru  mine  este  o  situaţie  tare 
neplăcută. Adică pentru aceia găsim. Când eu am fost acolo, la revoluţionari, erau 9000 şi 
ceva, acum sunt 21.000. Când s-au făcut atâţia de mulţi? A venit domnul Iliescu a mai pus 
şi el 7000, a venit domnul Constantinescu a mai pus şi el 7000 şi i-au făcut pe toţi! Pentru  
aceia sunt bani, iar pentru cei care au muncit şi au realizat ceea ce vedem noi cu ochii aici, 
pentru aceia nu mai sunt. Atât am avut de spus.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Am vorbit şi eu cu Duţă, luni, la Bucureşti. 
S-a  întâmplat  un  lucru…Ce spune  el?  În  anii  trecuţi  au  fost  bani  pentru  că  exista  o 
restricţionare de a cumpăra medicamente străine, în condiţiile  în care exista echivalentul 
românesc al medicamentelor respective. Reglementarea legală în acest sens a dispărut în 
2010. Foarte mulţi medici prescriu medicamente străine, care din punct de vedere curativ 
se pare că au acelaşi efect, ca şi cele româneşti, nu e o mare diferenţă între ele, dar costă 
mult mai mult. În acest moment suntem în impas. E o discuţie întreagă cu Emil Boc pe 
tema  asta.  La  rectificarea  de  buget  se  pare  că  Ministerul  Sănătăţii  va  fi  principalul 
beneficiar, în acest sens, în special pentru medicamente compensate şi pentru medicii de 
familie, unde e un impas real în acest moment. Explicaţia pe care Duţă mi-a dat-o, este  
asta. Practic prescriem şi cumpărăm medicamente mult mai scumpe, de 3 ori mai scumpe 
cu  acelaşi  efect  curativ.  Ţi-am  dat  eu  explicaţia  aceasta  pentru  că  o  aveam  mai  la 
îndemână decât  Tavi.  Discuţia a avut  loc cu adevărat  luni,  la  Bucureşti.  Alte luări  de 
poziţie? Domnul Ştefănescu.

Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Domnule preşedinte, aş vrea să vă rog, aşa 
cum am reuşit  cu  o  manifestare  de  interes  zonal  la  târgul  fondurilor  europene  de  la 
Răcăşdia,  care  a  avut  o  percepţie  foarte  bună,  în  toată  România.  A  fost  primul  târg 
organizat în mediul rural, cu o prezenţă formidabilă. A trebuit să facem un efort, primăria 
respectivă de acolo să facă un efort. Rugămintea mea este să ajutăm primăria la rectificare 
cu lucrările care s-au făcut şi care au rămas acolo. Sunt nişte lucrări de modernizare a 
târgului de la Răcăşdia, deosebite şi au rămas acolo. Poate că n-ar fi fost rău dacă am fi  
putut să cumpărăm şi acel cort care a fost acolo, pentru că e un cort care îl putem muta din  
loc în loc, dar nu s-a putut. Valoarea la care s-au ridicat lucrările şi care au fost deosebit de 
apreciate de toţi, chiar la târgul naţional.  S-a vorbit mai mult  despre târgul din Caraş-
Severin,  decât  de  târgul  naţional  al  fondurilor  europene.  Este  de  1  miliard  800  şi  la 
rectificare…În legătură  cu  proiectele  pe  3.2.2.,  v-aş  ruga  să  stabiliţi  o  zi  când  să  ne 
întâlnim cu primarii,  care  sunt  într-o oarecare dificultate.  V-am informat  cu depăşirea 
termenului. Nu din cauza lor, ci din cauza legislaţiei şi în special a achiziţiei! Să vedem 
cum le rezolvăm, pentru că sunt primării, cum ar fi primăria din Vermeş, care a făcut un 
efort  propriu,  dar  i-am lăsat  descoperiţi  pe  alte…Aşa cum le-aţi  promis  şi  cum le-am 
promis, să-i ajutăm. Mulţumesc.
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Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  După  ce  pleacă  Fondul  Monetar 
Internaţional. Nu e o glumă! Rectificarea de buget se face după ce delegaţia FMI pleacă, 
sperăm noi pe 2 august. Ţinem cont şi o să încercăm să le dăm prin hotărâre de guvern 
fondurile acestea. Practic ei dau banii aceştia înapoi statului, iar Răcăşdia, sigur, este un 
caz special. Altceva? Da.

Domnul consilier Novăcescu Toni: Dacă îmi permiteţi domnule preşedinte, vin cu 
solicitarea  faţă  de  dumneavoastră  şi  domnul  prefect,  să  interveniţi  pe  lângă  Direcţia 
Regională de Drumuri Timişoara, cu atât mai mult cu cât s-a schimbat conducerea acolo, 
noi am pierdut relaţiile. Să-şi finalizeze lucrarea de plombare a drumului naţional DN 57, 
porţiunea între Răcăşdia şi Naidăş au început, au lucrat frumos, dar nu de alta, se strică ce 
au făcut şi nu o finalizează pe aceasta.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Miercuri, la ora 12, directorul Lucaci, noul 
director, vine la Consiliul Judeţean.

Domnul consilier Novăcescu Toni: Vă mulţumesc. Alte…Domnul Vatzulik.
Domnul consilier  Vatzulik Boris: Mulţumesc, domnule preşedinte. Stimaţi colegi, 

foarte pe scurt vreau să vă reţin atenţia.  În mapă aveţi raportul comisiei  de evaluare a 
activităţii  Teatrului de Vest  şi  avem şi  răspunsul domnului  director Vlădulescu.  Am o 
singură rugăminte. Deci puteţi citi raportul, să trageţi concluziile care se impun. Am o 
rugăminte, în sensul ca domnul director să ia în serios recomandările comisiei şi să nu 
trateze tangenţial şi superficial. Vă mulţumesc.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Mi se pare normal. Alte observaţii  dacă 
mai sunt? Dacă nu mai sunt, doamnă consilier, domnilor consilieri, vă mulţumesc pentru 
participare. Următoarea şedinţă are loc vineri, 19 august. Vă mulţumesc. 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          P R E Ş E D I N T E,                                        SECRETARUL JUDEŢULUI,

           Sorin Frunzăverde                                                                  Ion Imbrescu

FP/FP/ 1 ex.
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